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Brazilská vláda oznamuje, že děti budou muset být v
budoucnu očkovány proti Covid-19 každoročně

infokuryr.cz/n/2023/11/03/brazilska-vlada-oznamuje-ze-deti-budou-muset-byt-v-budoucnu-ockovany-proti-covid-19-
kazdorocne

Od roku 2024 bude očkování proti Covidu v ročním kalendáři PNI
Ministerstva zdravotnictví.

Jedna dávka vakcíny Covid-19 bude od roku 2024 součástí Národního
imunizačního programu (PNI). To bylo v úterý. oznámila na akci
ministerstva zdravotnictví.

Doporučení vlády Luly je zaměřeno především na děti ve věku od 6
měsíců do 5 let a na skupiny nejvíce ohrožené rozvojem těžkých forem
onemocnění: senioři, lidé s oslabenou imunitou, těhotné ženy,
zdravotníci, lidé s komorbiditami, původní obyvatelé, obyvatelé řek a
quilombolů, osoby v léčebnách a jejich zaměstnanci, osoby s trvalým
zdravotním postižením, osoby nad 18 let zbavené svobody, mladiství a
mládež v sociálně-výchovných opatřeních, zaměstnanci zbavení
svobody a bezdomovci.

Zařazení již bylo přezkoumáno Technickým poradním výborem pro
imunizaci Covid-19 (CTAI).

„Je to důležitá změna v souladu se Světovou zdravotnickou organizací
(WHO), protože vakcína proti Covid-19 je nyní součástí našeho
národního očkovacího programu. Během pandemie byl vytvořen
paralelní program pro nasazení vakcíny proti Covid-19 mimo náš
národní program. V letošním roce jsme zařadili vakcínu proti Covid-19
do našeho národního očkovacího programu. Vakcína je nyní
doporučena v očkovacím kalendáři pro děti. Pro všechny děti ve věku
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od 6 měsíců do 5 let, narozené nebo žijící v Brazílii, je nyní vakcína
povinná v očkovacím kalendáři,“ řekla Ethel Maciel, tajemnice
ministerstva zdravotnictví a environmentálního dozoru.

Ministryně zdravotnictví Nísia Trindade zdůraznila, že všechny vakcíny
byly společností Anvisa klasifikovány jako účinné a bezpečné a jsou v
souladu s pokyny WHO a ministerstva zdravotnictví pro použití.

„Vakcíny také procházejí přísným procesem kontroly kvality, než jsou
zařazeny do SUS,“ pokračoval Trindade.

 
 


